Moscow

Moscow is the capital of Russia, its administrative, economic, political and educational center. It is one of Russia's major cities with the population of about 10 million people. Its total area is about 900 thousand (nine hundred thousand) square kilometers. The city was founded by prince Jury Dolgorukiy and was first mentioned in the chronicles in 1147. At that time it was a small settlement. By the 15th century Moscow had grown into a wealthy city. In the 16th century under Ivan the Terrible Moscow became the capital of the State Moscovy. In the 18th century Peter the Great transferred the capital to St-Petersburg. During the war of 1812 three quarters of the city were destroyed by fire. But by the middle of the 19th century Moscow was completely rebuilt. Moscow is a major industrial city. Its leading industries are engineering, chemical and light industries. Moscow is known for its many historical buildings, museums and art galleries. Museums are considered an important part of the National Heritage. There are more than 80 museums in Moscow, the largest are the Pushkin Museum of Fine Arts and the State Tretjakov Gallery. 

The Tretjakov Gallery is a major research, artistic, cultural and educational center. The Gallery takes its name from its founder, the merchant Pavel Tretjakov, who began to collect Russian paintings in 1856. The collection was donated as a gift to the city of Moscow in 1882. Later it was supplemented by collections from other museums and private citizens. The Tretjakov Gallery has a rich collection of old Russian Icons from the 11th to the 17th century, many fine examples of Russian paintings from 18th to the early 19th century. The Gallery contains halls devoted to old Russian paintings, to great master such as Ivanov, Serov, Surikov, Repin and Levitan. Levitan was one of the first painters of the Russian scenery to reveal its beauty. He is a real poet of the Russian countryside. Levitan is a very special sort of painter. There is something in his landscapes that reflects our moods. He deeply felt what he wanted to depict. A master of landscape, he never introduced figures into it. Though if you look at "The autumn in Sokolniky" you will notice the figure in the center. Everything seems to underline the loneliness of this figure: the trees loosing their leaves, the remote indifferent sky, the path going off into the distance. But the fact is that it was not Levitan who painted this figure. It was Chekhov's brother Nikolay who did it. Levitan's influence over lyrical landscape painters can't be over estimated. His paintings have won the love and gratitude of people. 

The oldest part of Moscow is the Kremlin. This is the main tourist attraction in Moscow. The word "Kremlin" means "fortress". And the Moscow Kremlin used to be a fortress. In 1156 a small settlement of Moscow was surrounded by a wooden wall and became a Kremlin. The town and the Kremlin were burnt in 1237, but they were rebuilt. In 14th century Prince Dmitry Donskoy built a white stone wall around the Kremlin, and in the 15th century the Kremlin was surrounded by a new red-brick wall. Twenty towers of the Kremlin wall were constructed in the end of the 17th century. The Spasskaja Tower is the symbol of Russia and Moscow. It has a famous clock; one can hear the clock on the radio. The Usspensky 

Перевод текста: Moscow 

Москва - капитал России, ее административного, экономического, политического и образовательного центра. Это - один из главных городов России с населением приблизительно 10 миллионов человек. Его полная область - приблизительно 900 тысяч (девятьсот тысяч) квадратные километры. Город был основан Dolgorukiy Жюри принца и был сначала упомянут в хрониках в 1147. Тогда это было маленькое урегулирование. К 15-ому столетию Москва превратилась в богатый город. В 16-ом столетии при Иване Грозном Москва стала капиталом государственного Moscovy. В 18-ом столетии Петр Великий передал капитал Санкт-Петербургу. В течение войны 1812 три четверти города были разрушены огнем. Но к середине 19-ого столетия была полностью восстановлена Москва. Москва - главный индустриальный город. Его ведущие отрасли промышленности - технические, химические и легкие промышленности. Москва известна ее многими историческими зданиями, музеями и художественными галереями. Музеи считают важной частью Национального Наследия. Есть больше чем 80 музеев в Москве, наибольшие - Музей изобразительных искусств Пушкина и государство Третджаков Голлерай. 

Третджаков Голлерай - главное исследование, артистический, культурный и образовательный центр. Галерея берет ее название от ее основателя, торговца Павэльа Третджакова, который начал собирать российские картины в 1856. Собрание было пожертвовано как подарок городу Москве в 1882. Позже это было добавлено собраниями от других музеев и частных лиц. Третджаков Голлерай имеет богатое собрание старых российских Изображений от 11-ого до 17-ого столетия, много прекрасных примеров российских картин от 18-ого до начала 19-ого столетия. Галерея содержит залы, посвященные старым российским картинам, большому владельцу, типа Иванова, Серова, Серикова, Перебулавки и Levitan. Levitan был одним из первых живописцев российского пейзажа, которые покажут его красоту. Он - реальный поэт российской сельской местности. Levitan - очень специальный вид живописца. Есть кое-что в его пейзажах, которое отражает наши капризы. Он глубоко чувствовал то, что он хотел изобразить. Владелец пейзажа, он никогда не вводил фигуры в это. Хотя, если Вы смотрите "На осень в Sokolniky", Вы заметите фигуру в центре. Все, кажется, подчеркивает одиночество этой фигуры: деревья, теряющие их листья, отдаленное безразличное небо, дорожка, уходящая в расстояние. Но факт - то, что это не был Levitan, кто красил эту фигуру. Именно брат Чехова Николей сделал это. Влияние Левитана на лирических живописцев пейзажа не может быть по предполагаемому. Его картины выиграли любовь и благодарность людей. 

Самая старая часть Москвы - Кремль. Это - главная достопримечательность в Москве. Слово "означает" крепость". И Московский Кремль имел обыкновение быть крепостью. В 1156 маленькое урегулирование Москвы было окружено деревянной стеной и стало Кремлем. Город и Кремль были сожжены в 1237, но они были восстановлены. В 14-ом столетии принц Дмайтрай Донской строил белую каменную стену вокруг Кремля, и в 15-ом столетии Кремль был окружен новой красной кирпичной стеной. Двадцать башен Кремлевской стены были построены в конце 17-ого столетия. Башня Spasskaja - символ России и Москвы. Это имеет известные часы; можно услышать часы по радио. Usspensky.
